
                                                                       Zápisnica 

            zo zasadnutia Rady RgO SPZ Kysúc zo dňa 10.11.2023 v restauracii Beskyd Čadca. 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Program : podľa pozvánky 

 

K bodu1, 

- rokovanie otvoril a viedol predseda RgO Ing. Alojz Riško, privítal prítomných, 

konštatoval uznášania schopnost Rady RgO 

K bodu 2, 

- predseda oboznámil prítomných s navrhovaným programom, ktorý bol jednohlasne 

schválený bez pripomienok, ďalej sa zasadnutie Rady riadilo schváleným programom 

K bodu 3, 

- predseda vykonal voľbu návrhovej komisie a overovateľov zápisnice , návrhová komisia 

: Ing. Gabriel Kloska , Jozef Kultán , overovatelia zápisnice : Ing. Milan Franek, Ladislav 

Kozub 

K bodu 4, 

- predseda RgO predložil správu o činnosti predstavenstva RgO od posledného 

zasadnutia Rady RgO – viď. správa o činnosti ( zhodnotil prácu P RgO v jednotlivých 

oblastiach činnosti) 

K bodu 5, 

- správu o plnení rozpočtu za rok 2022 a časové plnenie rozpočtu k 31. 10. 2023 predložil 

predseda ekonomickej komisie Ing. Ján Ďurec .Poukázal na rozdiely v plnení oproti 

plánu a odôvodnil tieto rozdiely. Podrobne – viď . plnenie rozpočtov 

K bodu 6, 

-  predseda DR RgO SPZ Ing. Alojz Balát predložil správu DR o hospodárení RgO – viď. 

správa 

K bodu 7, 

- Rada RgO schválila plnenie rozpočtu RgO SPZ za rok 2022 s odchylkami 

- Rada RgO ďalej schválila predložený rozpočet na rok 2024 podľa jednotlivých oblastí 

– podrobne viď. návrh rozpočtu na rok 2024 

 

 



K bodu 8, 

- predseda RgO SPZ predložil návrh plánu práce predstavenstva na rok 2024 , kde 

konštatoval, že vzhľadom k nárastu nákladov je nutné diverzifikovať zdroje príjmu a 

realizovať tržbonosné aktivity vo viacerých oblastiach činnosti RgO 

K bodu 9, 

- predseda konštatoval, že každoročne sú podané návrhy na vyznamenania členov SPZ 

a bude tomu tak aj pre rok 2024, v zmysle predpisov pre udeľovanie vyznamenaní SPZ 

máme nárok podľa počtu členskej základne na : 2 ks Medaile sv. Huberta , 14 ks buď 

Zlatého kamzíka alebo zlatej alebo striebornej medaile a 14 ks bronzovej medaile.Po 

prehodnotení Rada RgO udelila 14 bronzových a dala návrh Rade SPZ na udelenie 14 

ostatných medailí. Taktiež Rada RgO udelila 12 medailí „ Za rozvoj poľovníctva na 

Kysuciach“ 

- Medaila Zlatý Kamzík: Ing. Ján Ďurec, Jozef Škorvaga, Ján Kováč 

- Zlata medaila :Peter Meszároš st., Anton Maslák, Vladimír Horecký, Mário Greňo, Ing. 

Ján Stenchlák, Bronislav Hejtmánek 

- Strieborná medaila: Vladimír Kučak, Miloš Ďurica Anton Strnadel, Milan Prišč, Ing. 

Michal Ďurec, 

- Bronzová medaila: Ján Plecho, Ján Markuliak, Ing.Tomáš Kačerík, Peter Klieštik, Peter 

Meszároš ml, Ing. Peter Špita, Pavol Stopka, Branislav Dupkala, Jozef Urbanek, Ľudovít 

Papan, Ján Mitka, Ing. Matej Kloska, Samuel Trúchly, Alojz Kubačák 

- Medaile RPnK – viď. zoznam 

K bodu 10, 

- Predseda otvoril diskusiu: 

- Šutý Pavol – zrážky so zverou a jednanie s NDS ,  neprikrmovanie v blízkosti ciest 

Hubertovská omša Živčákova- plusy – mínusy  

- Ladislav Kozub – k CHPT- nie je možné všeto urobiť za jeden deň, je za realizáciu 

hubertovských omší aj v Oščadnici aj na Živčákovej, u skúšiek uchádzačov o prvý PL sa 

nedá nič robiť,  aby to absolvovali v mieste bydliska,  

-  Riško Dušan – potreba rozhodcov na strelecké súťaže , podporiť KMPP 

- Macura Ján – podieľ na zveľaďovaní strelnice , slabá účast domácích členov PZ , PS 

- Kubjatko Pavol  - svatohubertská omša v meste Čadca , úspěšná, vysoká účast 

verejnosti 

- Trúchly Vladimír – regulačný odstrel raticovej zveri vzhľadom na škody musí robiť celý 

región 

- Riško Alojz – poďakovanie sponzorom , reprezentantom za región Kysúc, potreba 

opráv havarijního stavu strelnice, strelnica musí byť zdrojom financií pre chod RgO, 

potreba dvoch pracovníkov, realizácia opatrení na zvýšenie tržieb , hodnotenie trofejí 

na CHPT , zapojenie všetkých preškolených hodnotiteľov do činnosti hodnotenia 

trofejí, 

 

 



K bodu 11, 

- Predseda návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie, ktorý bol chválený 

K bodu 12, 

Na záver predseda RgO poďakoval prítomným za hodnotnú a vecnú diskusiu, poprial šťastnú 

cestu domov a ukončil zasadnutie Rady RgO SPZ Kysúc 

 

Zapísal : Ing. Alojz Riško 

 

 


